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PROTOKOX,
z posiedzenia Rady DziekariskiejWydzialu Filozofii i Nauk Spolecznych

Uniwersytetu Miko \.aja Kopetnika w Totuniu

z dnta 23 sqczna 2024 r
OBECNI:

prof. dr hab. Marek Jeziriski, prof. dr hab. Tomasz I{up6, prof. dr hab. Krzysztof

Rubacha, dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK, dr hab. Ditta BaczaN.a,prof. UMK,

dr hab. Malgorzata Fedorowicz-I(ruszewska prof. UMK, dt hab. Violetta I{opi6ska,

prof. UMK, dr hab. Marek Nasieniewski, dr hab.ISzysztof Pietrowicz,prof. UMK,

dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMI{, dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK, dr hab.

Maciej Trojan, prof. UMK, dr BibiannaBa\.aj, dr Mariusz Jarocl<t, dr Anna I{ola, dt

Anna I{arczmarc zyk, dr J o ann S z alacha-J armuz ek, mgr Ann a MteIc z arck-T atca

Go66:

Mgr Dorota Jagielska

' NIEOBECNI:

dr hab. Michal \7r6blewski, prof. UMK, dr Adnan \76jcik, Aleksandra I{uchta,

J akub Michalak, Urs zula Rzeczy cka, Matusz Szudra, Aleks andra \Ti6niewska

Goscie:

prof. dr hab. Tomasz Szlendak (glos doradczy), dr hab. tr-ukasz Dominiak, prof.

UMK (glos doradczy), drBeata Bielska (glos doradczy)

Skrotv u2vwane w ototokole:

UMK - Uniwersytet Mikolaja I(opemika w Toruniu

WFiNS -'WydztaN. Filozofri i Nauk Spolecznych

IF - Instytut Filozofri

IBIil< - Instytut Badaf lnformacji i I(omunikacji

INP - Instytut Nauk Pedagogicznych

IP - Instytut Psychologii

IS - Instytut Socjologii



PORZADEK.OBRAD:

1,. Orwarcie posiedzenia

2. Informacje i komunikaty Dziekana

3. Ptzylgcre protokolu z posiedzenia Rady Dziekariskiel z drrra L9 wrze6nia,14

listopada oraz z 1.2 grudnta2023 r. - teferuje dr hab. Michal Sfr6blewski, prof.

UMK, dr hab. Ditta BaczaN.a,prof. UMK i dr hab. Marek Nasieniewski, prof.

UMK.

4. Uchwala R^dy Dziekariskiej w sprawie zatrudnienr^mgraJana Nikadona od 1

m^rc^ 2024 na 0,5 etatu asystenta badawczo-dydaktycznego w Instytucie

Badailnfotmacji i I(omunikacji - referuje prof. dr hab. MatekJezidskr.

5. Uchwala R dy Dziekariskiei w sprawie fozstflygrlLQcie- konkursu

stanowisko adiunkta w grupie ptacownik6w badawczo-dydakqcznych

Instytucie Socjologii - refetuie dr hab. I{rzysztof Piettowicz,prcf ' UMK'

6. Uchwala Rndy Dziekafskiej w sptawie fozstflygnlQci^ konkursu n^

stanowisko adiunkta w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych w

Instytucie Nauk Pedagogic znych- referuje prof. dr hab. Knysztof Rubacha.

5. Wolne wnioskr.
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Posiedzenie Rady Dziekatiskiei lVydziatu Filozofii i Nauk SpoNecznych

rozpoczgto sig o godzinie 13.15

Posiedzenie odbyto sig w ttybie stacionarnym, w budynku IVFiNS przy uI.

Lwowskiei 1 (Instytut Nauk Pedagogicznych), sala 394 (I pigtro)

Ad. 1.

Przewodnrczqcy obrad, Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK,

ot:vorzy\. posiedzerue Rady Dziekafskiej \X{FiNS, powital wszystkich obecnych i

zlo zy\. zy czenta nowo f o czne.

Dziekan poprosil dr. hab. Macieja Trojana, prof. UMK o konsultowanie

protokolu z dzisiejszego posiedzenra Rady Dziekadskiej, zarnteresowany wynztL

zgodE.

NastEpnie Dziekan poprosil o zg\.aszante zmianw porzqdku obrad.

Prof. dr hab. Marek Jezidski poprosil o wprowadzenre dodatkowego punktu

porz4dku obrad w sprawie zattudtienia na stanowisku adiunkta w IBIiK dr Weroniki

I{ortas. \X/niosek o awans zawodowy dr STeroniki I{ortas ze stanowiska asystenta w

grupie pracownik6w dydaktycznych na stanowisko adiunkta w grupie pracownik6w

dydaktyczno-badawczych. Rada Dysclpliny zafvter.dzila wniosek na dzrsreiszym

posiedzeniu st4d wniosek o wprowadzente punktu dodatkowego porzqdku obrad.

Dziekan z^proponowal wprowadzenie dodatkowego punktu jako punktu 64.

Nastgprue Dziekan poinformowal, 2e w punkcie 6 porz4dku obtad

glosowanie nie odbedzie sig, zo stan te przyjqta j edynie tnformacla.

Nastgpnie Dziekan zanqdzt\. glosowanie w sprawie przejgcta zmt^n w

porz4dku obrad.

W glosowaniu jawnym,na25 os6b uptawnionych do glosowania, w obecno6ci

18 os6b, oddano 18 glos6w, wszystkie ,,2a".



Ld.2.

Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK przekazal czlonkom Rady

Dziekadskre j nas tgpuj4ce infor macje:

- W ubiegtrym tygodniu odbylo sig spotkane z pracownikamiDzia\u Planowania i

Anahz UMK podczas kt6rego zapowiedziano wprowadzenie funkcjonalno6ci w

systemie xprimer tzw: business tnformation, umozliwiajacej podglad wysoko6ci

budzetu, a nie tylko wydatk6w. Narzgdzie jest w tej chwili testovrane. Jak w

przypadku wigkszo6cr nangdzi podglad bud2etu bEdzie mo2liwy w strukturze

przylgtej na UMI{ czyh. w podziale na katedry co moze utrudnid dziaN.ante tej

fnnkcjonalnodci na V{FNS. Na n szymWydztale bowiem nie wszystkie Instytuty s4

podzielone na katedry, a te posiadaj4ce strukturE katedraln4 nie z^wsze rczdzielai+

sw6j bud2et na katedry,

- Zat:xterdzony zostaL podzral 6rodk6w rt UMK, zwrqz^ny z nowymi

wsp6lczynnikami kosztochlonno6ci zgodnie z nowym Rozporzqdzeniem Ministra

Edukacji i Nauki z dria 18 kwietnta 2023 r. Rozporzqdzetie powaznte zmienia, na

niekorzy66 dyscyplin \XlFiNS, wsp6lczynniki kosztochlonnodci prowadzenta badaf

naukowych dla poszczegolnych dyscyphn. I tak, dJapnyk\.adu, w 5-stopniowei skali,

dla dyscypliny pedagogika wsp6lczynnik wynosi 1, dla dyscypliny psychologia 1',75.

Dziekan zachgcr\. czlonk6w Rady Dziekariskiey do z^pozn nrz- sig z tr.eicrq

Rozporzqdzerrta. Te wsp6lczynniki s4 istotne poniewaz wchodz4 do algorytmu

podziall: Srodk6w na UMI( i by6 moze powinny zosta( podjqte dzia\.anta lobbui4ce

fl rzecz zmiany ustalonych wsp6lczynnik6w.

- Dziekan zaprostN wszystkich pracownik6w na spotkania wyborcze z kandydatem

na tektoraprof. dr hab. Andzejem Tretynem, w dniu 25 sqcznta, godzina 1,5.30 oraz

zkandydatem na rektora prof. dr hab. Wojciechem Wysot4, w dniu 1 lutego, godztrn

9.00. Na czas obu spotkari zosta\y ogloszone godziny dziekariskie.

- Podczas spotkania w dniu 25 stycznia zost^n4 om6wione kwestie wyboru

kandydat6w na elektor6w. Glosowanie n elektot6w w wyborach rektota, z



poszczeg6lnych grup pracowniczych, odbywad sig bEdzie elektronicznie, w dniach 5-

9lutego.

Prof. dr hab. I{rzysztof. Rubacha, w uzupelnieniu rnfotmacji dotyczqcej

wybot6w elektor6w poinformowal, 2e podczas jednej z rozm6w, sektetuz komisji

wyborczei -gt Agnieszka Janik, zapowied ziaN.a, ze zostanqryzn czone dni t godziny

na glosowania dla poszczeg6lnych WydziaNow (w ramach czasowych w okresie od 5

do 9 lutego). Glosowanie nie bEdzie odbywad siE we wszystkie, wskazane w

kalendarzu, dni dla wszystkich pracownik6w.

Dziekan stwterdzll, ze w 2aden spos6b nie wynika to z kalendarza

wyborczego. Taka decyzja ozrracz^ zmiang w kalendanu wybotczym do kt,5rej

komisja Wborczz nie ma uprawnien.

Dt hab. Violetta I{opiriska, prof. UMK stwierdzila, ze kalendau wyborczy

okre6la zakres dni w kt6rym bqdzie odbywa6 siE glosowanie.

Prof. dr hab. I3zysztof Rubacha stwierdzil , ze z rnformacji od Pani Agnieszki

Janik wynika, 2e zaprs w kalenda rzv ozn cz^, ze glosowanie dla pracownik6w \flFiNS

moze odbywai siE nap 6 lutego mtpdzy 9.00 a 15.00. Dokladny termin oglosi

I{omisja Wyborcza. Jest to zn czqce utrudnienie dla ptacownik6w.

Dziekan stw"ierdzil, 2e zamierz^ oprotestowa6 takie rozwiqz^nre jako osoba

bezpo6rednio zainteresowafl . Taka decyzja wyktacza poz^ ramy uprawnionej

inteqpretacji uchwaly I(omisji \Vyborcze1. Jest to kolelne niezrEczne posunigcie

I{omisji \Tyborczej. Problematyczny jest uniwersalny formrllarz zgNoszetia

kandydat6w w wyborach. Ten sam wz6r przeznaczony jest dla kandydat6w na

rektora i elektora (zawreralecy listg podpisow). W formularzukandydata na elektora

nre ftzeb^ jednak zbtera( podpis6w, osoba chcqca kandydowai na elektora moze

zgNosi( sig sama a zgN.oszenie jest mozliwe w formie elektronicznej (ptrzesylaj4c skan

zgN.oszenta i dostarcz ajqc oryglnal w terminte poLnteiszym). Tych informacji btakuje.

Dr hab. Ditta Bacza\.a,prof. UMK zgodztla sig ze formularz zg\oszenrowy jest

bol4czkq i dodala jeszcze, ze rnformacla o dorobku kandydata, stanowiqca czg6e

formta.larza zg\.oszentowego, dotyczy tylko kandydat6w na rektora.



Dziekan stwierdzil, ze zgodtte z zapowiedziami, podczas ostatniej kadencji

I(omisja Wyborcza mta\a sie sprofesjonahzowa1 czego efekty wida6 podczas

trwaj4cych wybor6w. Ta refleksja mo2e stanowi( zakoficzente dyskusji w tym

temacie.

NastEpnie Dziekan poprositr o zgLoszenie siE cz\.onka Rady Dziekariskiej,

gotowego do prowadzenta obu spotkari wyborczych. Dziekan nie moze prowadzr(

zadnego z t:Jch spotkari z uwag, ze jest kandydatem na Protektora w zespole

kandydata na Rektoraprof. dr hab. AndrzejaTreqna.

Dziekan poprosil o prowadzenre spotk4ri prof. dr hab. Marka Jeziriskiego.

Prof. dr hab. MarekJeziriski poinformowa\.,2e nte bgdzie m6gl poprowadzi(

spotkania w dniu 25 sqczrtra z u\v^gl fl w^zfle sprawy osobiste.

Dziekan poprosil o prowadzenre spotkari ptof. dr hab. Tomasza I{upsia.

Prof. dr hab. Tomasz I(upS poinformowal, 2e nre bEdzie m6gl poprcwadzi(

spotkania z w dniu 25 sqczn^ z uw^gl fl w^zrre sprawy osobiste.

Dziekan poprosil o prowadzetie spotkad dr hab. Macteja Trojana, prof.

UMK.

Dr hab. Macieja Trcjan, prof. UMK poinformowal, ze nre bqdzie mogl

poprowadzi6 spotkarrr^ z w dniu 25 sqcznu^ z trw^gl na wyjazd do \X/arszawy.

Dziekan poprosil o prowadzenre spotkari prof. dr hab. Ktzysztofa RubachE.

Ptof. dr hab. ISzysztof Rubacha poinformowa\., ze nie bedzie m6gl

poprowadzii spotkaria z w dniu 25 sLycznr^ z lrw^gl n^ w^zne sprawy osobiste.

Dziekan poinformowal czlonk6w Rady Dziekariskiej, ze niebawem podejmie

decy zje kto b Edzie p rowadzll spotkani a wyborcze.

Prodziekan dr Anna I{ola poinformowa\a, ze vkaza\-o sig pismo okolne

rektora UMK w sprawie wytycznych dla os6b studiujacych oraz prowadzqcych

zajgcia na UMI{ w zakresie stosowania system6w opartych na sztlcznej inteligencji

w procesie ksztalcenra (zalqcztik m 1). Pani Prodziekan zachgcila wszystkich do

zapozn nta sig z pismem or.az zawarttrrnt w nim tekomendacjamt.



Dziekan poinformowal, 2e w tey sptawie zostanie przygotow^na t rozes\.ana

kr6tka informacja'do wszystkich ptacownik6w i student6\ff. Nie mozna ignotowa6

tego zjawtska. UMI{ jest ttzecim Uniwersytetem wPolsce, ktory przyiiltego rodzalu

dokument.

Ad. 3.

Dr hab. I{rzysztof Pietrowrcz, prof. UMK, w zastepstwie dr hab. Michala

Wr6blewsHgo, prof. UMK, ta podstawie otnymanej widomo6ci mailowej,

zreferowal wniosek w sprawie przyjgcra protokolu z posiedzenia Rady Dziekariskiej

z dnra 1,9 wrze(nta 2023 roku, stwrerdzil, ze jest zgodny z przebieg1em obrad t zg\ostN

wniosek o jego przy1qcte.

\X/ glosowaniu jawnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnodci

18 os6b, oddano 16 glos6w: 19 - TAK, L5 - TAK, l WSTRZYMUJACY SIE.

Dr hab. Ditta BaczaN.a, prof. UMK zreferowala wniosek w sprawie przyjgcra

protokolu z posiedzenia Rady Dziekariskrej z dnta 14 listopada 2023 toku r zgNosll-,a

wniosek o jego przyjpcie, stwrerdzajqc, ze jest zgodny z przebregrem obrad.

\X/ glosowaniu jawnymr:ra 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnodci

18 os6b, oddano 16 glos6w: 15 - TAK 1$flSTRZYMUJ,{CY SIE.

Dr hab. Marek Nasieniewski, prof. UMK zreferowal wniosek w sprawie

przyjgcra protokolu z posiedzenia Rady Dziekariskiej z dnta 12 grudnia 2023 roku i

zg\ostN wniosek o jego przyjpcie stwierdzajqc, ze jest zgodny z przebtegpem obrad.

W glosowaniu jawnym fla 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci

18 os6b, oddano L6 gtos6w: 15 - TAK, l WSTRZYMUJACY SIE.

Dr hab. Ditta Bacza\a,prof. UMK podziEkowaNamgr Annie Mrelczarek-Taicy

za wsp6lpraca podczas konsultacji tredci protokolu.

Ad. 4.

Prof. dr hab. Marek Jezrnsl<t zreferowal wniosek w sprawie rozstrzygntgcra

konkursu w IBIil( na stanowisko asystenta badawczo-dydaktyczflego, w wymiarze



0,5 etatu, na okres dw6ch lat od 1..03.2024 r. do 30.09.2025 r. Na konkurs wplyngla

kandydatur^ rrrgl.. Jana Nikadona spelniaj4ca krytena formalne. Kandydat

wsp6lpractje z Instytutem, w szczeg6leo6ci z I{atedr4l(ognitywistyki, od kilku lat

w zakresie dydaktyki or z pr^c badawczych i ta wsp6lpraca jest dla obu sfton

satysfakcjonttj4ca. I{andydat zadeldarcwaN gotoworii do pr^cy nad rozprzwq

doktorsk4. Referujacy poinformowaL, ze Ftada Dyscypliny Nauki o I(omunikacji

Spolecznej i Mediach pozytywnie z^oplnrowala wniosek Przewodntczqcego Rady w

sprawie zatradntetia mgr. Jana Nikadona n stanowisku asysteflta w grupie

ptacownik6w badawczo-dydakqcznych na okres dw6ch lat.

Dziekan odvorzyN. dyskusjE w tym punkcie.

Dr Anna I{arczmarczyk p op atla wnio s ek.

Dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK dodal, 2e kandydat jest laureatem

konkursu Diamentowy Grant i ptacuje w wielu projektach naukowo-badatxtczych

dlatego zalezy rr^m n zatrudnieniu kandydata twhczaruu jego dorobku do dorobku

dysclpliny.

Ptof. dr hab. Marek Jeziriski dodal, 2e mgr Jan Nikadon ma tnne trcdLa

dochodu rrL pnca dydakqczna.

Prof. dr hab. Tomasz I(upd z;wr6ctl sie z pytantenr czy kandydat jest

uczes tnikiem studi6w doktotanckich.

Dr Anna I{arczrnarczyk poinformowa\a, ze yest studentem studi6w

doktoranckich na SSIPS.

\il7obec braku glos6w w dyskusjt,Dziekan zarzqdztN glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do gtrosowania.

\W glosowaniu tajnym na 25 os6b uptawnionych do glosowania, w obecnoSci 18

os6b, oddano L7 glos6w: 14 - TAK l NIE, 2 WSTRZYMUJACE SIE.

Ad. 5.

Dr hab. Knysztof Pietrowicz, prof. UMK zreferowal wniosek w sprawie

rozstflygnlgcia konkursu 'd/ IS na stanowisko adiunkta, w wymiarze calego etatu, w



grupie pracownik6wbadawczo-dydakqcznychna okres trzechlat od 1.03.2024 r. Na

konkurs wplynEly dwie kandydatury I{omisja konkursow^n posiedzeniu w druu 15

stycznie postanowila, jednoglo6nie rekomendowa6 do zatrudnienia dr. I(rzysztofa

Lepczyriskiego. Referuj4cy poinfotmowal, ,2e Rada Dyscypliny Sociologra

pozytywnie zaopintowa\a wniosek w sprawie zatrudnienta dr. Ktzysztofa

Lepczyriskiego na etacie wgrupie pracownik6wbadawczo-dydaktycznych.I{andydat

jest absolwentem Szkoly Doktorskiej Nauk Spolecznych UMI(, doktorat naptsa\

pod kierunkiem dr. hab. Arkadiusza I(arwackiego, prof. UMK, zalmuje siE tematyk4

klas spolecznych, fundamentalnqdla socjologp,. Zaden pracownik IS nie zajmuje sig

obecnie tqtem LykaL.

Dziekan dodal, 2e zatrudnierue nast4pi na etat zwolniony po przej6ciu na

emerytur€ prof. dt hab. Ktzysztofa Pi4tka.

\X/obec braku glos6w w dyskusjt,Dziekan zarzqdzll glosowanie i poptosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci L9

os6b, oddano 18 gtos6w: L8 - TAK.

Ad. 6.

Prof. dr hab. ISzysztof Rubacha poinformowal, ze rr konkursu w INP na

stanowisko asystenta, w wymiarze caNego etatu, w grupie pracownik6w badawczo-

dydakqcznych wplynEla jedna kandydatun dr Eweliny \Wysockiej,kt6ra jednak nie

spelniala krTted6w formalnych, nie wykazaNa siE dorobkiem w zakresie pedagogiki

prz eds zkolnej i'wcz e sno szkolne j. I(omis j a p os tanowi\a nte rczsttzy gn46 konkursu na

stanowisko asystenta w INP.

Dziekan poinformowal, ze w tym punkcie glosowanie siE nie odbgdzie aby

m6c ponownie oglosid konkurs wobec nterozstrzygnigcia go w pierwszym

ogloszonym terminie.



Ad.6A.

Prof. dr hab. Marek Jezidski zreferowal wniosek w IBIil{ na stanowisku

adiunkta badattczo-dydaktycznego dr Weroniki I(ortas. Dt Weronika I{ortas

otnyma\a stopieri doktora w roku 2022, jest zatrudniona w IBIiI{ na stanowisku

asystenta w grupie pracownik6w dydakqcznych t okaza\.a sie odpowiednim

dorobkiem naukowym pozwalaj+cym na wniosek o awans. I{andydatka iest ponadto

bar.dzo zaangazowana w pracg dydakqczrrq I org trtzacyjnq w Instytucie. I(omtsja

ocetiaj4ca tie mta\.a zadnych w4tpliwo6ci co do pozytywnej oceny kandydatki

Referuj4cy poinfotmowal, ze Rada Dyscypliny Nauki o I(omunikacji

Spolecznej i Mediach pozytywnte zaopitiowa\.a wniosek Ptzewodniczqcego Rndy

DyscypJiny w sprawie zatrudnienra dr $Teroniki l(otas na stanowisku adiunkta w

grupie pracowruk6w badawczo-dydakqcznych. Wniosek jest procedowany w trybie

przyspieszonym z uw^gl na fakt, ze kandydatka j est w ctqLy .

Dziekan popad wniosek ponrewa| z chwtl4pnellcia na urlop macierzyriski

rue bqdzie mozna podj+t zadnych krok6w ptoceduralnych r sytll, .cia dr STetoniki

I{ortas zostanie bez zrntan na co najmniej rok. Dokonanie oceny po powrocie z

urlopu macierzynskiego i rodzicielskiego byloby trudne 
^ 

cz^s udopu nie podlega

ocenie.

\X/obec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarzqdzt\. glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

\W glosowaniu tajnym na 25 os6b uptawnionych do glosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 1,5 g{os6w: L5 - TAK.

Ad7

Prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk zwrocl\, uwag€ na fakt, ze pracownicy skar|q

sie n jako6i spfz€tu mulumedialnego 'w budynku Wydzta\u ptzy ul Fosa

Staromiejska 1A aw. Harmonijce. \X/ zwtqzku z qm wyst4pil z wnioskiem o

podniesienie jakoSci sptzEtu w ci4gu kolejnych 2-3lat.
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Dziekan st'wierdzil, ze w tej sprawie musz4 porozumied sig przedstawiciele

tzech Instytut6w. S7 Harmonijce odbywaia sie bowiem zajgcia student6w z trzech

Inst5rtut6w (IS, IF i IBIil<) i sze6ciu krerunk6w studi6w. Sale zajgciowe zwyczajowo

s4 przypisane do uzytku poszczeg6lnych Instytut6w a ich standard zaleLy od ich

budzet6w.

Mgr Anna Mtelczarek-Tarca poinformowa\a, ze w dniu dzisiejszym roze6le

informacje w sprawie mozliwo6ci dofinasowania konferencji pnez Prezydena

Miasta Torunia. Czas na zg\.oszenra jest bardzo kr6tki, do naJbhLszego pi4tku.

Prof. dr hab. Tomasz I(upS zwlocrN. sig z pytanremczy dofinansowanie bedzie

pnyzn w^ne w trybie konkursowym.

Mgr Ann a Mtelczarck-T aica p oinform owat.a, z e kazdy W y dzia\. mo ze zg\o sr(

tylko dwie konferencje nrezaleznte od wielko 6ci czy Jiczby planowanych wydarzed

Dziekan stwierdzil,zew tym \\rypadku Rektor wychodztz za\oLetia,ze t6wno

znaczy sprawiedliwie. Na nfF'iNS z^wsze jest to problem kt6te konfetencje wybrai

poniewa2 jest ich wiele.

Dr hab. Maciej Trojan, prof. UMK przekazal informacje o zakoficzonych

p owo dz eniem op era cjach czterech pra c ownik6w IP.

Nastgpnie wyrazlL ubolewanre w zwrqzku z tnrcjarywami podjgtymi w sprawie

orgatizacJi tzw. Dnia Otwartego na UMI{. !7iele os6b wklada w orgatizacjE tego

wydarzenta wiele wysilku r zaangazowania a efekt jest daleki od spodziewanego.

Organtzowanie Dnia Otwartego w jednym miejscu, w Auli, jest bezsensowne.

Organizowanie stoisk ma sens kiedy Uczekia pr.ezennle siE poza UMK. I{andydaci

zainteresowani studiowaniem powinnt tnfrc do konkretnego budynku aby pozna(

uniwersytet od Stodka, zobaczy( budynek w kt6rym bedq studiowa6.Przy tak, jak w

tym roku z^pl^now^n),rrn Dniu Otwartym, kandydactprzyjdqna stoiska ttie zobaczq

Uniwersytetu, zobaczqtylko promuj4cych go ludzi. Przykre jest to, 2e od wielu lat

orgatizatorzy nie sluchaj4 tego co lat m6wr1 przedstawiciele poszczeg6lnych

kierunk6w w sprawie ich promowania. Machina, kton \ilymaga duzo pr^cy,

pochlorue duzo zaangazowania nie przyniesie skutku czyli ptomocji kierunk6w
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studi6w. Powrnni6my promoura6 kierunki a nie UMI( a gromadzenie kandydat6w w

jednym miejscu, przy stoiskach, po prostu tie zadztala.

Dziekan snvierdzil, ze zgadza sig z przedm6wc4 ale dostrzega takhe pozyryry

takiego rozwrqz^n7a - przede wszystkim org^nrz^cja wydarzenia jednego dnia w tym

samym czasie, w marcu (przed podjeciem decyzJr przez manrrzyst6w). Dzien

Otwaty powrnien by6 jednak zorgantzow^rty z wykladami i atakcjami w r6znych

miejscach w formie np. konfe deracjr kierunk6w pokrewnych. Dziekan stwietdzl\, ze

decyzja o takiej formie orgatizacJi .wydarzenra zapadLa n poziomie wLadz

rektorskich.

Prodziekan dr Anna I(ola zade0arowa\.a, ze mozna zg\.osii postulat

organizacji wydarzenia w r6inych budynkach uniwersyteckich. Powstaje iednak

pytanie czy Instytury sa zainteresowzne organrzacj4 wlasnych imptez tego samego

dnia.

Dr hab. Maciej Trojan, prof. UMK stwierdzil, ze kandydaci w Auli mogtby

otzyrnai rnformacje gdzie i kiedy mog4 zobaczy(. ptawdziwe budynki Uczelni i

poznae miejsca or^z z^poznai sig ze szczeg6lnie ciekawymi Salami, sprzgtamr itp.

Tegoroczn4 formE org fiz^cji Dnia Onvartego rrrozna pot6wnad do wizyty turysty

w Toruniu, kt6temu opowie sie o atakcjach miasta nie pokazuj+c ich w

rzeczywrsto6ci i wrgczajqc ulotkg. Wyrazt\ opinig, ze szkoda enetgii wlo2onej w tq

imprezg. S7szystkim powinno zalezee n^ tym aby kandydat zobaczyl co siE dzieje i

jali nap rawdg j est Uniwersytet.

Dziekan Wnzl\ nadzieje, ze w przyszloSci termin zost^nte ustalony wsp6leie

I zost^rrq zrealizowane skuteczne dzia\.anta. Wyrazt\. obawg, 2e kiedy pojawi4 sig

tlumy m\odziezy v/ tym samym czasie to mogapojawi6 sig trudno6ci.

Dr hab. Maciej Trojan, prof. UMK stwierdzil, zeIP nie bEdzie konkurowal z

wydarzeniem organizow^nym w AuIi UMK. Czp(;t os6b z dalszych rejon6w Polski

nie pojawi siq w tym dniu, czg6( os6b zainteresowana bedzie konkretnym kierunkiem

i by6 moze dla nich powinny by6 dostgpne budynki UMK. Do kandydat6w spoz^
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regionu bgdzie tneba doftze( tnaczej. Decyzje juz zapadly i niewiele da siE w tei

sprawie zrobii.

Dziekan podziEkowatr serdecznie za wsp6\pncE dr hab. Violetcie I(opi6skiej,

prof. UMK, kt6n z\ozy\.a rczygnacje z peNnretrra funkcji z^stepczynl dytektota w

INP.

Dr hab. Violetta I{opiriska, prof. UMK podzigkowaN-a za wsp6lpracg i

zapewri\.a., ze nadal bedzie pracowa1 fl rzecz INP i UMK.

Prof. dr hab. Krzysztof Rubacha, Dyrektor INP, r6wnrez podzigkowaL za

wsp6lpracg dr hab. Violetcie I(opiriskiei.

Dr hab. Ditta Bacza\a; prof. UMK, zastgpczyni Dyrektora INP, w spos6b

szczeg6lny podziEkowa\a zawsp6\pnc1 dr hab. Violetcie I{opiriskiei, prof. UMK.

\X/obec braku dalszych glos6w Dztekan zakonczy\. posiedzenie o godzinie

1.4.1,5.

Konsultant protokolu: Dr hab. MaciejTroizn, prof. IJMK

Protoko lo wa\.a: D otota Jagielska
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